
Generalforsamling i ABAF  
Torsdag d. 21. marts kl. 19.30. 
 
Til stede: 11 menige medlemmer, samt 5 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 
Bestyrelsen til dato: Formand Julie Abildgaard, kasserer Asmund Bertelsen, Andreas Ohrt, 
Karin Fosdal, Jens Langkjær. Suppleanter: Anna Krämer, Helle Petersen. 
Revisor: Claus Madsen. Revisorsuppleant: Ole Nielsen. 
 
 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent og referent. 
2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning. 
3. Fremlæggelse af regnskab. 
4. Valg af medlemmer til bestyrelsen: Julie, Asmund og Jens er på valg. Alle genopstiller.  
Herudover skal der vælges 2 bestyrelsessuppleanter, 1 revisor og 1 revisorsuppleant. 
5. Fastsættelse af kontingent 
6. Behandling af indkomne forslag.  
7. Eventuelt.  

 

1. Dirigent: Hanne Ravn. Referent: Jens Langkjær 

2. Formandens beretning ved Julie Abildgaard.  

Herunder orienteres om initiativet venskabsfamilier som fungerer fint og integrationen af 
Mossø Bakke.  

Årets begivenheder omtales: Fællesspisning, Byfest, Fastelavn, Sank Hans, 
Juletræstænding, Paraboldklubben, Bordtennis, Streaming af foredrag, Alken.dk, 
Fællespladsen, Trafikgruppen, Biblioteket, Hjertestarter, Fredagsbar, Kvindefest, Julejazz. 

Blandt årets specielle arrangementer fremhæves den forrygende jubilæumsforestilling 
med Anne Marie Helger og Peter Larsen og et meget succesrigt arrangement med Cubansk 
danseaften i november. 

ABAF har i løbet af året lagt op til uddelegering af tovholderiet til arrangementerne, så de 
ikke skal forestås af bestyrelsen, men med bestyrelsen som rådgiver og sparringspartner 
for tovholderne på projektet. Flere af årets arrangementer ses som vellykkede eksempler 
herpå. 



Der var spørgsmål om, hvorvidt vi gør i fondsansøgninger. Det vi foreløbigt gør, er at søge 
kommunens landsbypulje, men har ikke endnu søgt almene fonde. Det er dog klart i 
overvejelserne.  

 

3. Fremlæggelse af regnskab. Kassererens beretning ved Asmund Bertelsen.  

Overskud for 2023 er kr. 34.245.  

Det forholdsvis store overskud hænger bl.a. sammen med, at indtægten for oprydning til 
Smukfest for både 2022 og 2023 indgår i dette års regnskab.   

Desuden har afskaffelsen af pensionistrabatten øget kontingentindbetalingen selv om 
medlemstallet er uændret fra 2022 til 2023 - nemlig 161. 

Saldoen på kontoen ved årets udgang er på kr. 80.598. 

De samlede indtægter udgjorde kr. 86.339, mens udgifterne udgjorde kr. 51.881. 

 

Spørgsmål til regnskabet: Føler I jer begrænset i økonomien?  

Svar: Nej, ikke nu - bl.a. takket være nedsættelse af huslejen til mejeriet, og indtægterne 
fra rengøring ved smukfest.  

 

4. Til bestyrelsen genopstiller Julie, Asmund og Jens. Alle er genvalgt. Suppleanter: Anna 
Krämer udtræder som suppleant, tusind tak for indsatsen, Anna! 

Helle Petersen genopstiller og Stina Mølgaard opstiller. Helle og Stina er valgt.  

Revisor: Claus Madsen er genvalgt, revisorsuppleant: Ole Nielsen er genvalgt. 

 

5. Fastsættelse af kontingent. For nuværende betales for personer under 25 år kr. 150, for 
alle øvrige kr. 200. Vi gik sidste år over til blot af have én voksensats. Kort drøftelse af 
fastsættelse af børne/unge-satsen, som dog fastholdes ligesom voksensatsen. 

 

 

6. Indkomne forslag. Fra bestyrelsen: Vedrørende byfest lægges op til festteltindkøb samt 
ønske om at støbe et fast underlag til teltpladsen. Hertil vil søges fondsmidler.  

Desuden lægges op til fornyet snak om byfestens form. 



Herefter en blandet drøftelse af ovenstående med generel indforståelse med at afprøve 
ændringer i byfestkonceptet. 

Herunder bred forståelse for at spare penge på et dyrt aftenband (2023 var velbesøgt, men 
ikke til bandet om aftenen) og måske i stedet gå over til DJ, og mere fokus på 
eftermiddagsprogrammet. Det nævnes, at mange er også interesseret i at kunne tale 
sammen om aftenen!   

Bestyrelsen lægger op til muligheden af at sprede festlighederne over weekenden, måske 
lave fredagsbar i den øvre ende af byen? Og således sprede aktiviteter på og energi på flere 
aktører. Ligesom der lægges op til muligheden af ét armbånd til hele dagen - med en 
hovedattraktion midt på eftermiddagen; afholdelse af banko på pladsen om formiddagen - 
kræver udover anskaffelsen af de omtalte telte også flere bordbænkesæt.  

I forbindelse med større nyanskaffelser gøres opmærksom på muligheden for 
fondsansøgninger. 

Med hensyn til underlaget på teltområdet er der bred forståelse for at gå videre med 
etablering af nyt underlag. F.eks. i form af et halvblødt underlag og med fast anlæg til 
teltfastgørelse. 

 

Et særskilt emne er rekruttering til byfestudvalg og -arbejdsopgaver. Hvordan rekruttere? 
Der gives udtryk for at ’prikning’ er godt, mange vil gerne ’prikkes’. I den forbindelse: 
Brug alken.dk til at lægge de forskellige jobområder ud. Udfordringen med rekruttering vil 
blive taget med videre til det fælles bestyrelsesmøde. 

 

10. Evt. Gary orienterer om, at strøm til varmen i huset går gennem haverne til pladsen. 
Her har der været brud, som skal undersøges. 

 

 

 


